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kurenci 17 soutěžících a ve váze 73 kg zvítězil suverénně 

Štěpán Antoš. 

V květnu reprezentovali hodonínskou sokolskou jednotu na 

největší evropském šampionátu žáků a kadetů v řecko-

římském zápasu v Utrechtu, kde obhájci český barev 

soupeřili s borci z 15 zemí. Boj se odehrával na šesti 

žíněnkách a hodonínskému družstvu vynesl 14. místo. 

Silné individuality tohoto kolektivu opět vynikly. Štěpán 

Antoš ve váze 73 kg zase nepřekonatelně zvítězil. Trenéry 

výdobytky svěřenců uspokojily. 

15. června oddíl zápasu T. J. Sokol v Hodoníně participoval 

s TEZOU na pořádání Slováckého poháru v řecko-římském 

zápase, vedeného ve dvou kategoriích – žákovské přípravky 

a kadetů. U kadetů představoval současně 3. kolo 

mistrovství ČR družstev. Odbýval se ve sportovní hale TEZA 

V Lipové aleji, v níž k utkáním nastoupilo 162 závodníků 

z České republiky, Slovenska, Maďarska, Rakouska a Belgie, 

takže šlo  
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také o turnaj mezinárodního formátu. Žáky hodonínského 

Sokola zde vedli trenéři Robert Krejčiřík a Jan Gaži. První 

místo v této kategorii připadlo Janu Gažiovi, Martinu 

Hřebačkovi, Davidu Černému a Viktoru Lišťákovi. Druhé 

Aleši Brhelovi, Jakubu Nahelkovi a Lukáši Vrábelovi a třetí 

Denisu Lišťákovi, Jakubu Šimčíkovi a Igoru Stojanikovi. 

Jako trenéři kadetů tu vystupovali Luboš Jurman a Oldřich 

Kučera. Z jednotlivců se ukázal nedostižným zase Luboš 

Horníček, vítěz kategorie do 59 kg, 2. místo v téže váze 

docílil Tomáš Pihar, 3. místo Tomáš Fučík. V kategorii do 63 

kg se dařilo nejlépe Štěpánu Antošovi, končícímu v pořadí 

jako druhý, ve váze do 69 kg Dominikou Dobešovi, 

zaujímajícímu třetí příčku, ve váze do 85 kg Jaroslavu 

Kociánovi se stejným výsledkem a ve váze do 100 kg 

Martinu Gajdíkovi, rovněž třetímu ve své kategorii. 

Pozadu nezůstali hodonínští zápasníci ani ve veřejné 

soutěži juniorů, z nichž si ve váze do 
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66 kg pevně zajistil primát Jakub Martinec. V hodnocení 

jednoznačně předstihli hosty z Maďarska a Rakouska. 

26. června t.r. obeslala naše jednota Mezinárodní turnaj 

v řecko-římském zápase v Dunajské Stredě na Slovensku. I 

tady prokázali její reprezentanti výtečnou kondici. 

Dominik Dobeš si ve váze do 73 kg vybojoval 1. místo ze 13 

startujících, Michal Balák ve váze do 59 kg 3. místo ze 14 

soupeřících, Jaroslav Kocián taktéž 3. místo ve váze do 63 

kg z 12 závodníků, Štěpán Antoš v téže váze 5. místo z 15 

bojovníků, Tomáš Domanský ve váze do 63 kg 6. místo z 15 

soupeřících. 

Luboš Horníček byl znovu zařazen do státní reprezentace 

kadetů ČR, s níž odjel v polovině srpna na evropský turnaj 

do Sarajeva. 

Příprava na podzimní sezonu začala v srpnu tréninkovým 

soustředěním v rekreačním středisku Jana na Mlýnkách a 

kadetů staršího věku v Havlíčkově Brodě. 
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23. června provádělo vedení města v zasedací síni radnice 

pravidelně ocenění nejlepších hodonínských sportovců, 

mezi nimiž stanul ze zápasnického oddílu Sokola Štěpán 

Antoš. 

11. září účinkovali nejmladší jeho členové na 

Mezinárodním turnaji v Komárně. Kromě účastníků 

z hostitelského Slovenska se tam střetli s družstvy a 

jednotlivci z Polska, Maďarska, Rumunska, Bulharska a 

Slovinska. Z hodonínské sokolské výpravy na sebe nejvíce 

upozornili Viktor Lišťák 1. místem ve váze do 65 kg, Jakub 

Švekla 2. místem ve váze do 49 kg, David Černý 2. místem 

ve váze di 53 kg, Jiří Procházka 3. místem ve váze do 37 kg, 

Martin Hřebačka 3. místem v téže váze a Jan Gaží ve váze 

do 26 kg 4. místem. 

Týž den zavítala naše skupina žáků a kadetů do Prahy na 

turnaj o pohár ministra vnitra ČR. Svými chvályhodnými 

výkony se opět zařadila mezi nejlepší. jako absolutní 

vítězové odtud odjížděli domů Štěpán Antoš v kategorii do 

63 kg, 
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Jaroslav Kocián v kategorii do 76 kg a Martin Gajdík 

v kategorii do 85 kg. 2. místa v kategorii do 58 kg Luboš 

Horníček a Michal Balák, do 54 kg František Antoš, 3. místo 

do 65 kg Dominik Dobeš a 5. místo ve váze do 76 kg Ondřej 

Herník.  

18. záři absolvovali naši zápasníci další turnaj v Havlíčkově 

Brodě, kde se prezentovali neméně zvučně: Jiří Procházka 

ve váze 40 kg – 1. místo, Michal Balák ve váze do 59 kg 2. 

místo, Hřebačka Martin ve váze do 33 kg 3. místo, David 

Černý ve váze do 60 kg 3. místo, Antonín Janků ve váze do 

44 kg 4. místo, Viktor Lišťák ve váze do 80 kg 4. místo, Leon 

Herzán ve váze do 26 kg 5. místo, Tomáš Domanský ve váze 

66 kg 5. místo a Lukáš Vrábel ve váze do 33 kg 7. místo. 

9. a 10. října figurovali na turnaji kadetů ve Frankfurtu nad 

Odrou, kam se sjelo 450 závodníků, utkávajících se na 7 

žíněnkách, a to z Německa, České republiky, Polska, 

Dánska, Švédska, Francie a Maďarska. 

Družstvo hodonínského Sokola dokázalo i tady stabilní 

výtečnou herní formu. Zásluhu na tom 
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Kulturně vzdělavatelská činnost 

měli především: Štěpán Antoš prvním místem ve váze do 

63 kg, Luboš Horníček třetím místem ve váze do 58 kg, 

Dominik Šašek třetím místem ve váze do 69 kg, Jaroslav 

Kocián pátým místem ve váze do 76 kg, Gaják Miroslav 

stejným zařazením ve váze do 85 kg a Gadziev Abaul ve 

váze do 58 kg 6. místem. Úspěchů mohli zaznamenat ještě 

více, kdyby Dominika Dobeše nedonutilo zranění vzdát se 

dalších bojů a nechyběli Michal Balák a Ondřej Herník kvůli 

onemocnění. 

Vzdělavatel se 14. ledna zúčastnil zasedání sboru 

vzdělavatelů Sokolské župy Slovácké v zasedací síni 

hodonínské sokolovny, kde kromě hodonínského byly 

zastoupeny jednoty strážnická, lužická, svatobořická, 

velkobílovická, moravskopísecká, veselská a vacenovická. 

Jednání předvedla župní vzdělavatelka Mgr. Věra 

Matuštíková. Informovala přítomné, že letošní valné 

hromady jednot i župní jsou volební, pročež je třeba zvolit 

vzdělavatele, který bude volitelem vzdělavatele župy. valná 

hromada jednot může podat návrh na členy předsednictva 

župy i funkcionářů ČOS. Termín do 21. dubna. 
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Vyzvala jednoty, aby v prostorách konání valné hromady 

instalovaly nástěnky s přehledem uskutečněných a 

plánovaných akcí i fotodokumentací. V naší jednotě je to 

běžnou praxí. 

Dále hovořila o dopisu br. Přidala ze župy Prostějovské, 

v němž žádá o pomoc údaji nebo přímo prameny a 

literaturou, týkajícími se obětí nacistických represálií a 

odbojové činnosti Sokola příslušných jednot i žup, 

případně i příběhů. Údaje byly s přesnými daty zatčení, 

umučení a poprav hodonínských bratří zaslány 

prostřednictvím župy jak na ústředí do Prahy, tak tomuto 

zpracovateli knihy Odboj Sokolů na Moravě během 2. 

světové války. 

Podala také instrukce, jak postupovat při vyplňování 

žádostí na vzdělavatelský sbor do Prahy o dotace na 

obnovu sokolských památek, činnost souborů a akce 

k významným výročí. Musí být vždy odesílána přes župu. 

Upozorňovala na stěžejní akce letošního roku s pozváním 

k spoluúčasti, jmenovitě: 

7. března oslavy 160. výročí narození T. G. Masaryka  
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v Hodoníně, 2. května zájezd na Bradlo k vzpomínkové 

manifestaci u příležitosti 91. výročí úmrtí M. R. Štefánika, 

pořádaný T. J. Veselí n/Mor., souběžně výlet na Hostýn, 

organizovaný župou, sokolské slavnosti Sokolské Brno 5. a 

6. června, (odkud br. Nešpor požádal, zda by týden před 

nimi nemohly vystoupit folklorní soubory, přičemž se 

nabídly pěvecké sbory ze Svatobořic a Vacenovic). III. 

Sokolské slavnosti v Trenčíně 25. a 26. června, ukončení 

cvičebního roku ve Velkých Bílovicích 6. července, zájezd 

do vojenského muzea ve Vyškově chystaný jednotou ve 

Veselí n/Mor. v červenci a zahájení cvičebního roku v září. 

Nabádala k odběru časopisu Sokol, který by měla po 

jednom výtisku odbírat každá jednota. Doporučovala 

věnovat pozornost metodickým listům a nabízet ke 

učitelům tělesné výchovy, neboť obsahují náměty, které 

pomáhají zatraktivnit výuku tělesné výchovy. 

8. dubna bylo svoláno druhé zasedání vzděla- 
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vatelů, kde hlavní bod programu představovala volba župní 

vzdělavatelky, jíž se znovu stala sestra Věra Matuštíková a 

zástupcem br. Miroslav Novotný. Sestra Matuštíková 

zhodnotila činnost vzdělavatelského sboru župy, přičemž 

konstatovala, že většina jednot dodala požadované 

materiály o sokolském odboji ve své obci v l. 1939-1945, 

pokud jde o podrobnost datování pochválila hodonínskou. 

U bzenecké vyzvedla zase dobrou práci skupiny Kubík, kde 

jsou zaangažovány děti, (hlavně v malování) fungují tam 

bazary oblečení pro děti a sestry Věrné gardy provádí 

oblečení, povlečení a knih pro Charity. Znovu připomenula 

hlavní úkoly vztahujícím se k hlavním letošním sokolským 

akcím. Br. Novotný rozdal všem přítomným vzdělavatelům 

nebo jejich zástupcům povinnosti vzdělavatelů. 

Sestra vzdělavatelka doporučila podat návrh kandidatury 

sestry Jarmily Žitné na vzdělavatelku ČOS s ohledem na její 

vřelý vztah k Sokolu, zkušenosti s propagační činností i zna- 
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losti potřeb cvičenců. 

Analyzovala stav vzdělavatelské činnosti v jednotách, jejíž 

míra se odvíjela od věkové skladby členů. 

Konstatovala, že mladší generaci dostatečně nepřitahuje. 

Odráží se v tom dlouhá, více než čtyřicetiletá pauza. V naší 

jednotě poměr k ní není jednoznačně odtažitý vícekrát se 

uskutečnily čtvrthodinové výklady na aktuální historická 

témata a byly vyslechnuty pozorně i s dotazy. Narazili jsme 

však naproti tomu na případ, kdy oddíl chápe příslušnost 

k Sokolu jako členství v tělovýchovné organizaci, která 

tento ideový základ nemá. 

T. J. Sokol Hodonín byla zainteresována ve všech 

manifestacích u pomníku velkého rodáka, prezidenta T. G. 

Masaryka 7. března, 14. září a 27. října, které vždy 

připravuje Masarykova společnost nebo Město. Letos 

tvořily součást řetězu akcí k 60. výročí jeho narození. 

Koordinovaných k tomuto významnému jubileu zvlášť 

ustavenou komisí. Proto měla oslava 7. března 
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okázalejší průběh a vysokou návštěvnost. Z řad Sokolů se 

dostavili v krojích nejen domácí členové a místní pracovníci 

Sokolské župy Slovácké, ale dalších jednot v jejím obvodu i 

odjinud. S ostatními vítali v dopoledních hodinách hosty 

přijíždějící v nostalgickém vlaku, v němž T. G. Masaryk 

absolvoval svoje cesty republikou, s připojeným 

historickým salonním vozem. Jmenovitě například 

místopředsedkyni senátu ČR Alenu Gajdošíkovou, senátora 

a herce Tomáše Töpfera, krajského hejtmana Michala 

Haška, proděkana Filozofické fakulty Masarykovy univerzity 

v Brně Jana Zouhara a další – oficiálně je uvítala starostka 

Milana Grayová, hned u vagonu senátorka Alena 

Venhodová a místostarostka Zuzana Domesová i pár ve 

slováckých krojích. Nechyběli u prezidentova pomníku, 

kam se děj přesunul a kde zazněly projevy významných 

osobností, v nichž připomínaly prezidentův odkaz a dílo 

obsahující myšlenky nadčasové platnosti. Promluvili též 

přátelé ze Slovenské republiky, starosta družstevního 

města Holíče nad Moravou a předseda Štefánikovy 

společnos- 
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ti z Brezové pod Bradlem Uhlík. Úlohu čestné stráže 

převzali tentokrát příslušníci hradní stráže, z jejichž řad 

pocházela také hudba. 

Členové naší sokolské jednoty i župy figurovali při 

důstojném pokládání kytic a věnců k Masarykově soše. Po 

celý pořad uzavírající české a slovenské hymně kráčeli 

s mažoretkami, legionáři i různými občanskými sdruženími 

v průvodu na Masarykovo náměstí. Tam před radnicí 

pronesla projev starostka města Ing. Milana Grayová a pak 

krajský hejtman Mgr. Michal Hašek předal válečné 

veteránce Marii Lastovecké pamětní medaili. 

Někteří také navštívili jarní přednáškový cyklus Masarykova 

muzea v sále Evropa a v jeho rámci vyslechli 7. dubna 

přednášku exministra školství prof. Jana Sokola, nazvanou 

Masaryk a problémy moderní doby a 22. t.m. prof.  

Erazima Koháka, pojmenovanou Masarykův historický 

optimismus ve věku špatných zpráv. 
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30. dubna konala naše jednota slavnostní zahájení 

cvičebního roku na stadioně v Rybářích, provázené vždy 

zábavnou částí pálením čarodějnic. 

5. a 6. června se její členové zúčastnili akce Sokolské Brno. 

6. července vyslala opět delegaci na každoroční slavnost 

ukončení cvičebního roku do Velkých Bílovic, spojovanou 

pokaždé se upomínkou výročí (letos 595) upálení mistra 

Jana Husa. 

Exponovala se v kulturních i tělovýchovných vystoupeních. 

Oficiální program byl ukončen písní Na břehu Rýna hranice 

vzplála. Pak nastal čas volné zábavy u táboráku z rozdělané 

hranice. Osobnost mistra Jana Husa připomenula starostka 

Sokolské župy Slovácké sestra Mgr. Vladimíra Potůčková, 

členka T. J. v Hodoníně. Všechno se odehrálo za 

nepříznivého počasí, takže na chvíli se všichni museli 

stáhnout do klubovny, kde vyplnili přestávku zpěvem 

sokolských a slováckých písní.  
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14. září si s představiteli města a řadou místních korporací 

připomenula 73. výročí úmrtí prezidenta Osvoboditele u 

pomníku na Náměstí 17. listopadu s obvyklým pietním 

aktem. 

15. října byli někteří členové přítomni slavnostnímu 

odhalení busty T. G. Masaryka na nádvoří zdejší 

nemocnice, jež nese jeho jméno. Autorem díla je 

akademický sochař Josef Vajce a jde už o třetí Masarykovu 

bustu, kterou ztvárnil. První se nachází v Užhorodu a druhá 

v Košicích. Mistrovy plastiky zakladatele československého 

státu tvoří součást dekorace nádvoří univerzity v Sankt 

Petěrburgu a Mexiku. 

Nejvěhlasnějšímu rodáku a svému sokolskému bratru 

neopomenuli příslušníci Hodonínské jednoty a Slovácké 

župy vzdát u jeho pomníku hold také v předvečer státního 

svátku vzniku samostatné Československé republiky 27. 

října, o nějž se tak vydatně zasloužil. Tímto velmi 

početným shromážděním série akcí k 160. výročí narození 

T. G. Masaryka končila. Spolu s Junáky a vojáky tvořili zase 

čestnou stráž a byli mezi pokládajícími věnců a kytic 

k prezidentově soše. Přítomné oslovila nejprve úvodním  
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slovem starostka města Ing. Milana Grayová, po níž se se 

zdravicemi u mikrofonu vystřídali senátor a zástupce 

hejtmana Jihomoravského kraje Ing. Stanislav Juránek, 

senátor Ing. Zdeněk Škromach, primátor partnerského 

města Holíče u/M a host z Krajského úřadu v Trnavě. Akt 

v areálu památníku ukončil zapěním české a slovenské 

státní hymny Pěvecký sbor Gymnázia v Hodoníně, posílený 

o některé jednotlivce ze Smíšeného pěveckého sboru 

v Hodoníně. 

Přítomní, včetně Sokolů, se potom zformovali do průvodu 

směřujícího na Masarykovo náměstí, kde je očekávalo 

spuštění ohňostroje. 

6. prosince proběhla v sokolovně Mikulášská zábava a 30. 

t. m. předsilvestrovské posezení. 

Jako pravidlo se v naší jednotě vžilo pořádání hromadných 

zájezdů na divadelní představení. Letos byly podniknuty 

dva, a to 10. května do Slováckého divadla v Uh. Hradišti 

na hru HAROLD a MAUDE a 27. října do Janáčkova divadla 

v Brně na operetu Vídeňská krev. 

Stranou nezůstala ani publikační činnost. K 80. vý- 
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ročí stvoření hodonínské sokolovny zkoncipoval vzdělavatel 

článek osmdesátiny hodonínské sokolovny, zveřejněný 

v zářijovém čísle Zpravodaje Sokolské župy Slovácké. 

Seznamuje čtenáře s vývojem tělocvičných podmínek 

hodonínské jednoty od založení r. 1872 až do 8. června r. 

1930, kdy začala pracovat v nově vystavené vlastní budově. 
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Majetkoprávní a provozní záležitosti 

18. května projednával výbor T.J. Sokol výpověď z nájmu 

firmě In Sport s.r.o., pro neplacení nájemného za používání 

části prostor sokolovny. Schválil ji se šestiměsíční 

výpovědní lhůtou. Touto otázkou se zabýval znovu na 

zasedání 26. října a usnesl se trvat na květnovém 

rozhodnutí, jelikož dlužná částka stále nebyla uhrazena. 

Při jednání 8. června sestra náčelnice Jiřina Jurásková 

navrhla provedení instalace madla podél schodů do 

restaurace Typ – Klub. Z bezpečnostních důvodů byl tento 

krok výborem akceptován. Udělil také souhlas 

s poskytnutím dotace 5000 Kč k uhrazení nákladů na 

instalaci mobilních WC při akci vodařského oddílu na Vírské 

přehradě 9. a 10. července t.r. 

26. října se výbor zabýval doporučením nájemce 

restaurace v sokolovně, aby byla odstraněna na fasádě 

budovy. Rozhodl pone- 
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chat ji beze změn do r. 2013, kdy s provozovatelem 

restaurace skončí nájemní smlouva. 

Na základě žádosti paní Havlíčkové, která sousedí se 

stadionem v Rybářích, vyjádřil na témže sezení souhlas se 

zbořením nevyhovujícího betonového oplocení mezi její 

zahradou a pozemkem sokolského stadionu. Náklady je 

ochotna uhradit naše jednota s tím, že recipročně zase 

paní Havlíčková proplatí výdaje za postavení zídky nové. 

19. ledna informoval starosta Mgr. Kamil Vinklárek členy 

výboru o obětní petice za zachování Nemocnice TGM 

v Hodoníně. Všichni členové se postavili za její plnou 

podporu, a to nejen s vědomím jejího praktického 

významu, ale i na základě nezvratného faktu, že někdejší 

starosta T. J. Sokol v Hodoníně a později starosta Sokolské 

župy Slovácké MUDr. Josef Hrubý byl iniciátorem jejího 

zřízení i neúnavným bojovníkem za výstavbu tohoto 

zařízení až do otevření 30. dubna r. 1952. 

Výbor doporučuje valné hromadě ku zvolení 



¨ 
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novou náčelnicí sestru Radmilu Dvořáčkovou a vyslání 

sestry Hany Dvořáčkové na školení cvičitelů.  

Stěžejní tělovýchovnou akcí v letošním roce, v níž se 

hodonínská sokolská jednota exponovala, byla akademie 

Sokolské župy Slovácké, kterou bylo důstojně vzpomenuto 

její významné jubileum – 90. výročí vzniku r. 1921. 

Konala se 9. dubna ve velkém sále Městského úřadu 

v Hodoníně na Horních Valech. 

Přípravy v zdejší jednotě probíhaly intenzivně od 9. února, 

kdy sestra náčelnice Jiřina Jurásková přednesla výboru 

návrh, jenž tlumočila také schůzi župních náčelnic, aby na 

župní akademii vystupovala taneční skupina Flex, ženy i 

muži, Věrná garda a zápasníci Členové se s ním ztotožnili, 

stejně jako s doporučením, aby tam bylo vysláno 57 

delegátů, z každého oddílu 3. 

Bylo to odsouhlaseno také na valné hromadě konané 

v zasedací síni sokolovny 
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23. března. Z naší jednoty tam pak předvedli skutečně 

znamenitou exhibici zápasníci a zastoupena byla 

v tanečním klubu Flex a mezi cvičenci Věrné gardy. 

Zpěvem sokolských písní vnesla do dění pravou sokolskou 

atmosféru skupina členů pěveckého souboru T. J. 

Svatobořice. 

T. J. Sokol v Hodoníně nejvýrazněji zápasníci, ocenění 

vícekrát nejen medailemi, ale také uznáními 

zastupitelských orgánů města i kraje. 

26. února, v rámci vyhlášení nejlepších sportovců, převzalo 

ocenění města Hodonína celé zápasnické družstvo. Akt byl 

součástí plesu sportovců konaného v hlav. sále Domu 

kultury na Horních Valech za přítomnosti významných 

hostů – atlety Imricha Bugara, hokejisty Josefa Augusty a 

gymnastky, několikanásobné vítězky Věry Čáslavské. 

29. března se mohli radovat z pocty od Jihomoravského 

kraje, na základě výsledků ankety Sportovec 

Jihomoravského kraje, z níž vyšli s oceněním, které jejich 

delegaci odevzdal v Městském divadle v Brně předseda 

výboru pro výchovu, vzdělává- 


